

《单词百科:triglyceride是什么意思?triglyceride怎么发音?triglyceride的解释和用法》

英语单词triglyceride是什么意思?triglyceride怎么读?triglyceride怎么发音?简答网为您整理了triglyceride的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



triglyceride怎么读

triglyceride的读音:[tra 'gl s ra d]

triglyceride的意思

1、n.甘油三酸酯;

triglyceride的双语例句

1、In fat metabolism, triglyceride and free fatty acid are formed to arteriosclerosis occupy significant position.

在脂代谢中, 甘油三酯及游离脂肪酸对动脉硬化形成居重要地位.

2、 The contents of triglyceride and alkaline phosphatase activity were determined by biochemical assay.

采用生化分析仪测定细胞内甘油三酯含量及碱性磷酸酶活性.

3、 In contrast, aerobic exercise can reduce the concentration of triglyceride in blood.

相反, 运动可减低三酸甘油脂的浓度.

4、 The strongest independent predictors for NAFLD were waist circumference (central adiposity), BMI, and triglyceride levels.

最强的NAFLD独立预测因子是腰围 (中心肥胖)、 BMI和甘油三酯.

5、 Predictors included in the final model were age, waist circumference and triglyceride levels.

最终模型的预测指数包括年龄、 腰围、 甘油三酯水平.

6、 The concentration of cholesterin and triglyceride declined obviously after filtration.

滤过后胆固醇及甘油三酯浓度明显降低.

7、 Lower blood pressure, triglyceride levels and improve the functioning of artery linings.

降低血压, 甘油三酸酯含量和改善动脉血管功能.

8、 Resistant starch consumption is associated with lower cholesterol and triglyceride levels.

反抗的淀粉消费与比较低度的胆固醇和三酸甘油脂有关.

9、 Currently, Piomelli said, drugs that mimic OEA are in clinical trials for triglyceride control.

目前, Piomelli说, 针对甘油三酯控制的类似OEA药物正处于临床试验阶段.

10、 The serum levels of ApoE, triglyceride (TG), total cholesterol (TC) were measured.

对AD组 全部样本和对照组30例的血清ApoE 、 甘油三酯 (TG) 、 总胆固醇 (TC) 进行定量测定.

11、 After 3 months treatment, the average values of serum total cholesterol and triglyceride were decreased significantly.

治疗三个月后, 初步观察到血清总胆固醇和甘油三酯平均值明显下降.

12、 Recent studies show that an elevated triglyceride level significantly increases the risk of heart disease.

最新的研究发现,三酸甘油酯水平升高,即会显著增加患上心脏病的风险.

13、 Triglyceride is mainly absorbed from our diet and serves as energy store.

三酸甘油酯大部份摄取自食物,主要为生理能源的储蓄资源.

14、 Indeed, survey participants with high triglyceride levels tended to be overweight, inactive and smoke.

事实上, 调查参与者患高甘油三酸酯水平往往是由超重、 不活动和吸烟造成的.

15、 As a group, they all showed improvements in LDL (bad) cholesterol, triglyceride, and insulin levels.

总体都呈现出 低密度 脂 蛋白 胆固醇, 甘油三酸酯和胰岛素水平的上升.

16、 The separation and detection of triglyceride in and fat were reviewed in the paper.

该文对利用HTGC-MS分离 和检测油脂中甘油三酯研究进行综述.

17、 What is what triglyceride points to?

甘油三酯指的是什么?

18、 Background and ObjectivesEndothelial lipase (EL) is a newly described member of the triglyceride lipase gene family.

背景和目的:内皮脂酶是近年来发现的甘油三酯脂肪酶基因家族的新成员.

以上是简答网为您整理的triglyceride怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/triglyceride>

